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ZÁPIS Z  88. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO DNE 8. 3. 2021 FORMOU VIDEOKONFERENCE 

 

Přítomni: dr. Hanulík, Mgr. Keplová, dr. Kouba,  doc. Macková, Bc. Matyášová, dr. Pacovská, 

dr. Pató, dr. Stoklasová,  dr, Synková, Mgr. Rábová,  Mgr. Vávra 

 

Omluven: doc. Jinek, Bc. Bureš 

Nepřítomen: dr. Cíbik, Bc. Valchař 

Hosté:  doc. Bubíková, dr. Reimannová, doc. Hejduk, dr. Říha, ing. Kovářová, dr. Stráníková, 

doc. Prázný 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 11 zvolených senátorů.  

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

2. Schválení programu jednání 

3. Diskuse na podnět z akademické obce: Nástup po mateřské dovolené vs. odměňování 

dle fakultních kritérií (směrnice č. 4/2020) 

4. Různé 

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně AS FF UPa Mgr. Keplová zahájila zasedání senátu, přivítala přítomné senátorky, 

senátory a hosty. Pozvánka včetně projednávaného materiálu a označením data a formy 

zasedání byla senátorům předem včas zaslána. Dnešní zasedání probíhá v souladu s novelou 

zákona o vysokých školách č. 495/2020 Sb., upravující pravidla pro vzdělávání na vysokých 

školách v případě vyhlášení krizového opatření podle krizového zákona nebo z důvodu 

nařízení mimořádného opatření podle zvláštního zákona, které by dopadaly i na fungování VŠ.  

Mgr. Vávra byl požádán, zda by se ujal role skrutátora.  

Hlasování:  10 PRO  0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal Mgr. Vávra 

 

 

2. Schválení programu jednání 

Předsedkyně senátu požádala přítomné o případné připomínky k programu. Bez připomínek. 

Hlasování: 11 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Program jednání byl schválen. 
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3. Diskuse na podnět z akademické obce: Nástup po mateřské dovolené vs. 

odměňování dle fakultních kritérií (směrnice č. 4/2020) 

Senátorům byl před zasedáním zaslán materiál k tomuto bodu, který předsednictvo obdrželo 

25. 2. 2021 od Mgr. Jany Stráníkové, Ph.D.(ÚHV) 

Dr. Stráníková má připomínky ke směrnici č. 4/2020 – Principy rozdělování prostředků DKRVO 

o hodnocení vědecké a tvůrčí činnosti na FF UPa, a to konkrétně k  bodu č.: 6.3.2, který 

stanovuje způsob hodnocení zaměstnanců na fakultní úrovni. 

Směrnice nezohledňuje skutečné výsledky, znevýhodňuje osoby, které byly na 

mateřské/rodičovské dovolené (toto období se negativně promítá do hodnocení a do 

odměn), neumožňuje osobám po návratu z mateřské/rodičovské dovolené těžit 

z vykazované vědecké činnosti ve stejné míře jako ostatním zaměstnancům, vytváří 

skrytý požadavek, aby osoba na MD vyvíjela vědeckou činnost. Tento požadavek je 

neoprávněný, protože zaměstnanec v této době nepobírá plat. 

Řešením by bylo hodnotit poslední tři roky, které si zaměstnanec odpracuje a také 

započítávat i období, kdy byl „mimo oficiální službu“. Tak se do hodnocení promítne každý 

výsledek, který vykázal, tedy třikrát stejně jako ostatním zaměstnancům. 

 

Diskuse: 

Proděkanka Bubíková uvedla, že tento podnět bude do novelizace směrnice zapracován. 

Dr. Pacovská – může se týkat nejen osob na MD/RD, ale i pracovníků, kteří např. vyjíždějí do 

zahraničí nebo jsou nemocní, odešli do důchodu, přeruší pracovní poměr. 

Prod. Bubíková – není to vždy stejné – nelze platit někoho, kdo již není zaměstnancem FF. 

Následovala diskuse senátorů nad konkrétnějšími věcmi směrnice – výpočty, dlouhodobá 

nemoc, změny úvazku v průběhu tří let, co se stane s prostředky, když jde pracovník na MD. 

Jak je to nyní? Vyplácí se něco? 

 

Prod. Bubíková informovala, že již na konci ledna na Kolegiu děkana FF byli vedoucí kateder 

vyzváni k diskusi nad směrnicí. Nyní sbírá připomínky. Problematiku výpočtů, další návrhy 

k zapracování do novelizované směrnice bude řešit vedení FF. Následně bude předána 

k projednání senátu. 

Předsedkyně senátu diskusi uzavřela s tím, že nyní není nutné zabíhat do detailů. Otázky, 

které vyvstaly z diskuse, budou spolu s připomínkami dr. Stráníkové zaslány předsedkyní 

senátu přímo doc. Bubíkové do konce týdne, tj. do 12. 3. 2021 

 

4.Různé 

Senátoři neměli k tomuto bodu nic k projednání. 
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Předsedkyně AS FF UPa Mgr. Keplová poděkovala přítomným za účast, pozvala je na další 

zasedání, které se bude konat 12. dubna 2021. Zasedání ukončila v 14:30 hodin. 

  

V Pardubicích 8. března 2021 

 

Mgr. Kateřina Keplová, v. r. 

předsedkyně AS FF 

 

 

Zapsala: B. Krpatová 
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